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REFERAT FRA MØTE I UNIVERSITETETS STUDIEKOMITÉ.  
 

 

Tid: 4. september 2014 kl 14.15. - 16.00.     

Sted: Kollegierommet, 10. etg Lucy Smiths Hus   

 

Tilstede fra komiteen: 

Ragnhild Helene Hennum, prorektor og leder 

Hallgeir Elstad, studiedekan TF 

Ingrid Os, studiedekan MED  

Trygve Bergsåker, studiedekan JUS 

Gro Smenes, studieleder HF  

Anne Merete Aass, studiedekan OD  

Hanne Sølna, seksjonssjef MN  

Bjørn Erik Rasch, prodekan SV 

Berit Karseth, dekan UV  

Helge Strømsø, professor FUP 

Runar Bjørkvik Mæland, Studentparlamentet 

Kaja Elisabeth de Ru, Studentparlamentet 

Sahana Sriskandarajah, Studentparlamentet 

 

Faddersjefer 2014: 

Thea Ullhaug, sentralt 

Kjersti Bergum, sentralt 

Ida Berg, HF 

Jenny Ellefsen, HF 

Andrea Negård, MED/ OD 

Audun Romuld, MED/ OD 

Inger- Helen Ellefsæther, UV 

Simen Åsjord, TF 

Emma Laberg, SV 

Hanna Løkholm, JUS 

 

Observatører: 

Kjetil Horn Hogstad, fadderkoordinator UiO, AF 

Eystein Gullbekk, UB 

 

Sekretariat: 

Hege Bolstad Pettersen, seksjonssjef AF 

Anne Grete Grude, rådgiver og sekretær for komiteen 

 

Forfall: 

Solveig Kristensen, studiedekan MN 

Gro Bjørnerud Mo, studiedekan HF 

Eli Ottesen, studiedekan UV 

Tone Dyrdal Solbrekke, FUP 
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VEDTAKSSAKER 
   

V-sak 1/2-14  Studiekomiteen fremover: arbeidsform og funksjonsbeskrivelse.  

 

Ragnhild Hennum innledet. Fra fakultetene kom innspill som understreket behovet for 

erfaringsutveksling og god tid til diskusjon i Studiekomiteen. Flere påpekte at komiteen har godt 

handlingsrom til å videreutvikle arbeidsformen innenfor dagens funksjonsbeskrivelse. Studentene 

og to fakulteter ønsket en revisjon. Det fremkom ønske om at funksjonsbeskrivelsen fremhever 

komiteens strategiske fokus i det videre arbeidet. UB minnet om at UB på et tidspunkt ble fast 

medlem av komiteen, men at dette ikke gjenspeiles i dagens funksjonsbeskrivelse.  

 

Vedtak: Utkast til revidert mandat utformes av tre utpekte medlemmer i Studiekomiteen 
(MN, UV og SP), sammen med komiteens sekretær, og behandles i neste møte.  
 

 

RESYMÈ FRA ERFARINGSDELING: OPPFØLGING AV STUDENTER  

 

 

D-sak 2/2-14  Fadderordningen ved UiO: erfaringer etter ny, desentralisert ordning.  

 

Både i Studiekomiteen og blant faddersjefene var det generelt stor enighet om at en desentralisert 

fadderordning bør videreføres. Suksessen med ny ordning illustreres av rekordstort antall faddere i 

år. Noen faddersjefer meldte om praktiske utfordringer knyttet til blant annet økonomi, 

rombooking, kvaliteten på studentlistene og utsendelse av informasjon. Godt samarbeid mellom 

faddersjefene og fakultetets administrasjon ble fremhevet som nøkkel til suksess.  

 

Noen faddersjefer opplevde behov for rolleavklaring og forventningsavklaring. På grunn av 

ulikheter i praksis mellom fakultetene kan det være en hjelp for faddersjefene å få signaler om 

forventninger til fadderordningen fra eget fakultet. Faddersjefene ønsket en tettere kopling mellom 

fadderordningen og fakultetenes øvrige opplegg for studiestart slik at det kan bli større integrasjon 

mellom faglige og sosiale aktiviteter ved studiestart.  

 

 

D-sak 3/2-14 Dokumentasjon og analyse av tiltak mot frafall  

 

Studieleder ved HF, Gro Enerstvedt Smenes presenterte saken muntlig og det vises til egen pp- 

presentasjon. HF- fakultetet har de siste årene satt i gang en rekke tiltak for å bedre 

gjennomføringen og redusere frafallet blant studentene. Fakultetet ønsker nå å dokumentere hva 

som er gjort og om mulig finne ut om tiltakene har fungert etter hensikten. Rapporten fra prosjektet 

skal være ferdig i november. HF inviteres til å presentere resultatene på et senere møte i 

Studiekomiteen.  
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D- sak 4/2-14 Læringsmiljøåret 2016  

 

Saken utsettes til 6. november for å få bedre tid til diskusjonen.  
 

 

EVENTUELT  

 

SHOT – undersøkelsen om studentenes helse og trivsel 

Kort presentasjon av hovedfunn ved Hege B Pettersen. (Undersøkelsen ble sist gang gjennomført i 

2010 og UiO har størst andel av utvalget. Et sentralt funn viser at en større andel av kvinnelige 

studenter har psykiske plager og er ensomme. De som bruker faddere er mindre ensomme. ) 

 

Studiekomiteen ønsker å gå i dybden på funnene i undersøkelsen. Leder og sekretær ser på 

muligheten for felles seminar om SHOT med UiOs læringsmiljøutvalg.  

 

Bruk av nikab ved UiO.  
På bakgrunn av erfaringene ved UV ønsker studiedekanen ved fakultetet å diskutere perspektiver på 

saken i et bredere lys i Studiekomiteen. UV forbereder en sak om bruk av nikab i studiene sammen 

med aktuelle personer i AF og sekretær.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

20. september 2014 

 

 

Ragnhild Helene Hennum 

(leder)           

 

Anne Grete Grude 

rådgiver 

(sign.) 

 

 


